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Conceptverslag vergadering algemeen bestuur van het Meerschap Paterswolde van 4 maart 2014. 

Aanwezig: dhr. J. Seton (voorzitter), dhr. J.E. de Graaf, dhr. T. Sieling, dhr. W.B. Leemhuis, dhr. G. 

Pieters, dhr. J. Spakman, dhr. T.G. Sprenger, dhr. H.J. Bolhuis. 

Afwezig: dhr. J. Luhoff, dhr. G.H. Schenkel. 

Ambtelijke ondersteuning: dhr. G. Pots (secretaris), mw. I. Meines, dhr. H. Homan. 

Publieke tribune: 5 personen. 

 

 

  

 

1. Dhr. Seton opent de vergadering en heet alle aanwezigen welkom. De agenda wordt ongewijzigd 

vastgesteld. 

Dhr. Seton stelt de nieuwe loco secretaris mw. I.Meines voor. 

 

2. Verslag AB 10 december 2013: het verslag wordt vastgesteld 

DB Besluitenlijst van 5 november is v.k.a. 

 

3. Voor de inspraak melden zich:  

Dhr. Brugman: hij verzoekt om het hondenuitlaat gebied niet verder uit te breiden. Over de 

plannen van het Hampshire denkt hij dat dit slecht zal zijn voor de aanwezige natuurwaarden en 

voor de wandelaars en fietsers in dat deel. 

Dhr. Scholtens: Wil graag dat de vaarsnelheid op het Paterswoldsemeer wordt verhoogd naar 20 

km per uur. Een geoefende kanoër is sneller dan de huidige toegestane 9 km per uur. De politie 

controleert volgens hem ook teveel op het meer en zou beter hun aandacht kunnen besteden aan 

de echte criminaliteit. 

Dhr. Seton: dit punt staat niet op de agenda. In het DB van 4 februari jl. is uw brief behandeld en 

u heeft hierover antwoord gehad. Er is besloten om onderzoek te doen naar de vaarsnelheid en in 

het DB van september wordt dit weer geagendeerd. 

Mw. Driessen van Hondvriendelijk Groningen: het Meerschap is een recreatief gebied. Laat het 

geheel een recreatief gebeuren worden, met een recreatief pad waar je zowel mag wandelen, 

fietsen en honden uitlaten. Waar iedereen rekening houdt met elkaar. Nu lijkt het wel of iedereen 

strijdt voor zijn eigen wensen. Ook verzoekt ze iets te doen voor mensen die rolstoel gebonden 

zijn en hun hond willen uitlaten. Nu zijn er geen verharde paden in het hondenuitlaat gebied. Dit 

is wel wenselijk. 

Dhr. v.d. Tang spreekt als commissaris van de Refter en namens de ganzen: Wil zijn 

bezorgdheid uitspreken over de plannen van het Hampshire. Bij de Refter en omgeving is een 

uniek stiltegebied en hij verzoekt om dit gebied niet aan te tasten. Hij wil ook graag meedenken 

met de plannen. 

 

4. Mededelingen / Ingekomen stukken: 

a. Brief Hondvriendelijk Groningen 

Dhr. Seton: er is een wandeling geweest met mensen van Hondvriendelijk Groningen. Daarnaast 

is er ook nog een wandeling geweest met de klankbordgroep. Het Meerschap is een ecologisch 

gebied, ook met de aanwezige dieren dient rekening gehouden te worden. Daarnaast wordt er in 

het gebied veel gefietst. Het Dagelijks Bestuur denkt dat door het uitbreiden van het gebied het 

niet goed is voor de dieren en dat er gevaarlijke situaties kunnen ontstaan doordat honden bij en 

over de fietspaden lopen. 
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Voorstel is dan ook om het verzoek om uitbreiding af te wijzen. 

Het gehele bestuur stemt hier mee in. 

Dhr. Seton: dan is dit punt vastgesteld en kan er een brief met dit besluit uit naar Hondvriendelijk 

Groningen. 

 

b. Plan van het Hampshire 

Dhr. Seton: Twee jaar terug is het Hampshire al een keer met plannen bij het Meerschap 

geweest, toen is door het Meerschap besloten niet mee te gaan in de toenmalige plannen. Het 

Meerschap werd indertijd gevraagd om trekker te worden in het verkrijgen van subsidies. Dit 

wilde het Meerschap niet. Nu is het Meerschap opnieuw benaderd. Het is nog geen gelopen 

race, er is wel geld maar Hampshire moet nog subsidieverstrekkers zoeken. Het Meerschap 

gaat niet aan de plannen meefinancieren, maar ziet in deze plannen wel kansen. De ecologie 

wordt hierin zeker meegenomen. 

Dhr. Sprenger verzoekt de voorzitter om de discussie alleen bij het DB/AB te houden, 

anders wordt het verwarrend. Dhr. Sprenger is verbaasd, 1 ½ - 2 jaar geleden is er gevraagd 

naar de stand van zaken, het Meerschap was toen wel in gesprek. Dhr. Sprenger is toen niet 

zelf bij de plannen betrokken. Is nu verrast over de bouwplannen en wat dit doet met de 

ecologie in dat gebied. Wil nu wel graag meegenomen worden in de planvorming. 

Dhr. Seton: het Meerschap staat positief tegenover de plannen, maar er moet wel gekeken 

worden of het een meerwaarde is en in welke vorm de plannen uitgevoerd gaan worden. Op 

10 maart is er weer overleg tussen het Meerschap en het Hampshire, daarna wordt het AB er 

ook bij betrokken. 

Dhr. Leemhuis: wat is de bevoegdheid van het Meerschap hierin. Hij heeft twee jaar terug de 

plannen voor kennisgeving aangenomen. De haalbaarheid van dit plan hangt samen met het 

bewaren van de ecologie in dat gebied. Ieder plan is op zich welkom, met inachtneming van 

de ecologie. 

Dhr. Pieters: wie beslist hierover? 

Dhr. Seton: De grond is van het Meerschap en het ligt op het grondgebied van de gemeente 

Groningen. Alleen wanneer beide instemmen kunnen de plannen gerealiseerd worden. Er 

moet inderdaad gezorgd worden dat de ecologie goed geborgd is. 

Dhr. Sieling: Voor de duidelijkheid dit plan was voor het DB ook een verrassing, wij waren 

ook niet op de hoogte gesteld. 

Dhr. Seton: in de krant staat een stuk, waarbij de suggestie gewekt wordt dat de plannen al 

verder zijn, dan dat ze nu zijn. Pas op 10 maart zijn er gesprekken. 

Dhr. Leemhuis: de voorlichtingsbijeenkomst is dus een particulier initiatief. 

Dhr. Seton: dat klopt en tijdens die voorlichtingsbijeenkomst moet duidelijk zijn wat de 

status is van die bijeenkomst. Er wordt hierover nog contact opgenomen met het Hampshire. 

Dhr. Tang: het water is in dat gebied ongeveer 80 cm diep, er komen nu weinig mensen. De 

honden zijn bij de fietspaden. Op dit moment kunnen de ganzen zich altijd terug trekken op 

de Refter. Het is een delicaat gebied, indien daar activiteiten ontplooid gaan worden kan dit 

gevolgen hebben. Bijvoorbeeld vissterfte, wegjagen van dieren. Er moet wel gezorgd worden 

voor een goede buffer tussen de Refter en wat er nu ontwikkeld gaat worden. De ecologie is 

nu goed en dat moet zo blijven. 
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5. Voortgangsrapportage TRIP 

Dhr. Seton: we liggen met de planning goed op koers 

Dhr. Pots: inderdaad, zoals het nu is gaat de sluis op 1 mei weer open. We zitten in de 

afrondende fase van de voorbereidingen van het verdiepen van het meer. Op 11 maart is de 

aanbesteding. Indien de gunning snel verloopt, kan er eind maart begonnen worden met het 

verdiepen. 

Dhr. Seton: halen we 1 juli 2014? 

Dhr. Pots: ja en dat moet ook omdat de subsidietermijn per 1 juli 2014 verloopt. 

Dhr. Bolhuis: hoe zit het met de gladheid op de fietsbrug? Wordt hier iets aan gedaan. Mensen 

spreken Dhr. Bolhuis aan op het bordje. 

Dhr. Homan: het bordje staat er als waarschuwing, er staat op pas op glad brugdek. 

Dhr. Bolhuis: dan is de term misschien wat verkeerd gekozen, op het bordje had dan beter 

kunnen staan “pas op glad”. 

 

6. Handhaving Openbare Orde en Veiligheid (mondelinge toelichting) 

Dhr. Seton: Handhaving in het Meerschapsgebied is een terugkerend punt. Er zijn nu gesprekken 

gaande om te komen tot een gezamenlijke BOA pool. Op dit moment wordt er weer gehandhaafd 

en dat blijft zo totdat de gezamenlijke pool werkend is. Zowel bestuurlijk als ambtelijk is er 

contact met de betreffende gemeenten geweest. Er is bereidheid tot samenwerken, hierdoor 

kunnen we de BOA’s voor € 60.000,- flexibel inzetten. Anders is het een post van 

 € 90.000,-.  Ook heeft de Hengelsport federatie aangeboden om hun eigen BOA’s ter 

beschikking te stellen, deze zijn bevoegd. Op dit moment is er op de rekening van 2013 een 

voordeel. Samen met de reservering voor de sluis is dit ongeveer € 60.000,-. Voor 2014 kan dit, 

behoudens goedkeuring AB, ingezet worden voor inhuur van BOA’s. 

Dhr. Pots: Eerst is er overleg geweest met de ambtenaren en daarna met de wethouders erbij. 

Morgen hebben we weer overleg met de betreffende ambtenaren. We gaan er vanuit dat we op 15 

april een voorstel in het DB hebben liggen. Deze kan dan geagendeerd worden voor de AB-

vergadering van juni a.s. Tot die tijd wordt er gehandhaafd via flexibele inzet. 

Dhr Spakman: Dus voor 2014 is het financieel rond. Hoe gaan we dit doen voor de komende 

jaren? 

Dhr. Seton: Het structureel regelen van de handhaving is tot nu toe niet gelukt. Bij de overdracht 

na de verkiezingen is het een goed moment om de colleges bewust te maken om een oplossing 

voor dit probleem te vinden. 

Dhr. Spakman: helder. 

Dhr. Seton: de tijdlijn is nu geschetst, de vraag is nu is er draagvlak van het AB om met deze 

plannen door te gaan. 

Dhr. Pieters; dit is wel het meest praktisch 

Iedereen stemt in om op deze wijze door te gaan 

Dhr. Spakman: een technische vraag aangaande de Hengelsport BOA’s. Deze staan op de 

loonlijst bij de hengelsport federatie, dit lijkt mij een spannende constructie. 

Dhr. Seton: dat is ook zo, ze zijn niet echt in dienst, maar mogen in dit gebied wel boetes 

uitschrijven.  
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7. Aanpassing APVM. Artikelen 13 en 15 

Dhr. Seton stelt voor om de APVM, na de wijzigingen, vast te stellen. 

Dhr. Leemhuis: het lijkt wel of we erg snel bereid zijn om de APVM te wijzigen. is deze 

aanpassing gebaseerd op het verzoek van 1 persoon? Indien ja, hadden we dan het verzoek niet 

kunnen afwijzen. Dit lijkt mij doelmatiger. 

Dhr. Seton: dank voor het compliment van het snelle afhandelen, het is niet gebaseerd op het 

verzoek van 1 persoon. Er is ook vanuit de klankbordgroep om gevraagd. 

Dhr. Homan: Het Meerschap zelf heeft erg veel belang bij de wijziging inzake de boottrailers. 

Dhr. Seton vraagt of dit juridisch is getoetst. 

Dhr. Pots: ja, door de gemeente Groningen. 

Dhr. Seton: dan is hierbij de gewijzigde APVM vastgesteld. 

 

8. Rondvraag 

Dhr. Bolhuis vraagt of dit de laatste AB is in deze samenstelling. 

Dhr. Seton: dat klopt. Het voorzitterschap van het Meerschap is roulerend, de volgende periode 

levert de gemeente Tynaarlo de voorzitter. Wanneer de nieuwe samenstelling van het AB bekend 

is, wordt er een activiteit gepland voor zowel het oude als het nieuwe AB. Dhr. Pots komt met een 

datum. 

Dhr. Bolhuis geeft aan dat hij de hele maand mei verhinderd is, voorstel om het in juni te doen. 

 

9. Sluiting 

Dhr. Seton: dankt alle aanwezigen voor hun inbreng en sluit hiermee de vergadering. 

 

 

 

 




